
Sem Patrik Kociper, absolvent študijskega 

programa Likovna pedagogika. Aktivno se 

ukvarjam s fotografijo, kot tudi s slikanjem in z 

risanjem. Rad tudi kolesarim in spoznavam lepote 

naše dežele.  

 

2) Zakaj si se odločil/a za ta študij? 

Za študijski program Likovna pedagogika sem se odločil zato, ker je neklasičen študijski 

program, ob katerem spoznavaš tako umetnost kot tudi samega sebe.  

3) Kakšne prednosti in kakšne slabosti vidiš v študiju tega programa? 

Pozitivno se mi zdi to, da vsesplošno spoznaš umetnost. Posledično pa se tako pripraviš na svoj 

poklic. Študij ti da možnost napredka v tem, kar te veseli. Poleg samega študija najdeš še dovolj 

časa sam zase. 

4) Bi se še enkrat odločil/a za ta študij in ali bi ga priporočal tudi bodočim študentom? 

JA, zato, ker sem se veliko novega naučil in menim, da bo mi koristilo tudi pri mojem 

nadaljnjem delu.  

5) Kakšni so profesorji v tvojem programu? 

Profesorji so zanimivi in naredijo pester študijski vsakdan.  

6) Ali imaš ob študiju čas tudi za delo in druge obštudijske dejavnosti?  

Seveda, saj redno fotografiram, kolesarim. Prosti čas pa mi ostane tudi za druženje s prijatelji.  

7) Koliko časa se pripravljaš na izpite? 

Odvisno od predmeta, včasih je dovolj le pozorno spremljanje predavanj, včasih se pa moraš 

še sam poglobiti v učno snov. 

8) Kje se na področju poklicne poti vidiš v prihodnosti? Ali meniš, da ti fakulteta to omogoča? 

Poleg učiteljskega poklica, študijski program Likovne pedagogike odpre možnosti za različne 

poklice. Ker pridobiš znanje iz vseh umetniških področij, imaš možnost za opravljanje 

raznoraznih dejavnosti. 

 

 


